

60±1

Infinity HARMAN **TRANZ 700** WIRELESS ON-EAR HEADPHONE

User Manual Warning! Warranty Card

JBL HARMAN

AKG HARMAN

REVEL HARMAN

harman/kardon HARMAN

mark levinson HARMAN

User Manual

1. What's in the box

1. TRANZ 700

2. USB charging cable

3. User manual

2. Overview

1. Buttons and LEDs

User Manual

2. Charging

Warning: Do not charge with a fast charger with voltage >5V, otherwise it will cause damage and other serious conditions.

3. Wearing the headphone

4. Power on / Power off

User Manual

2. Turn off the headphone

5. EQ switching

This headphone comes with dual EQ to cater to various personal preference. To switch EQ, long press Vol- and Vol+ simultaneously to switch to the other.

6. Bluetooth connection

1. For the first time connecting, hold on the power button for 2s and headphones will enter pairing mode. The unit will remember the connected device and thus start auto-pairing in future after power on.

2. To pair a new device, press and hold power button for 4s in state of shutdown to bring the earphone into pairing mode.

3. Connect to bluetooth device.

User Manual

4. To restore factory settings, press the power button for 6s in state of shutdown.

7. Music

8. Phone call

9. Voice

Siri® or Google Now™

User Manual

10. LED indicator

Headphone mode	LED Status
Power on	Off/Flashing
Power off	Off
BT Pairing	Fast
BT Connected	Slow
BT not Connected	Fast
Low battery	3 times/2min
Charging Complete	Off
Charging in Progress	On

11. Specifications

- Input rating: 5V / 500mA
- Driver size: 32.0mm
- Dynamic frequency response range: 20Hz~20kHz
- Maximum SPL: 102±3dB @ 1kHz
- Microphone sensitivity@ 1kHz dB v/pa: -40dBFS±3
- Impedance: 32 Ohms
- Bluetooth transmitted power: ~4~6dBm
- Bluetooth transmitted modulation: GFSK, 4-QDPSK, 8DPSK
- Bluetooth frequency: 2.402GHz~2.48GHz
- Bluetooth profiles: HFP V1.7, A2DP V1.3, AVRCP V1.6
- Bluetooth version: 5.0
- Battery type: GSP06 1429
- Polymer Li-ion Battery: 3.7V 200mAh
- Charging time: 2hrs
- Music play time: up to 20hrs(70% volume)

Infinity HARMAN **TRANZ 700** Wireless On-Ear Headphone

使用者手冊

警告! 保固卡

Infinity TRANZ 700

HARMAN 傳奇品牌系列

JBL HARMAN

AKG HARMAN

REVEL HARMAN

harman/kardon HARMAN

mark levinson HARMAN

使用者手冊

1. 包裝盒內物品

1. TRANZ 700

2. USB 充電線

3. 使用者手冊

2. 概覽

1. 按鈕及 LED

使用者手冊

2. 充電中

警告: 請勿使用電壓大於 5V 的快速充電器充電, 否則會導致損壞和其他嚴重狀況。

3. 戴上耳機

4. 通電/斷電

1. 開啟耳機

使用者手冊

2. 關閉耳機

5. EQ 開關

本耳機帶有雙 EQ, 以迎合不同的個人喜好。如欲切換 EQ, 請同時長按音量+ 及音量- 以換到另一個。

6. 藍牙連接

1. 首次連接時, 按住電源按鈕 2 秒, 耳機將進入配對模式。本機將記住已連接的裝置, 並在以後通電後與最近配對的裝置配對。

2. 如欲配對新裝置, 請在關機狀態下按住電源按鈕 4 秒, 使耳機進入配對模式。

3. 連接至藍牙裝置

使用者手冊

4. 如欲還原出廠設定, 請在關機狀態下按住電源按鈕 6 秒。

7. 音樂

8. 通話

9. 語音

Siri® or Google Now™

使用者手冊

10. LED 指示燈

耳機模式	LED 狀態
Power on	關閉/閃爍
Power off	關閉
藍牙配對中	快速
藍牙已連接	慢速
藍牙未連接	快速
電池電力不足	3 次/2 分鐘
充電已完成	關閉
正在充電	開啟

11. 規格

- 輸入額定值: 5V / 500mA
- 驅動器尺寸: 32.0mm
- 動態頻率響應範圍: 20Hz~20kHz
- 最大 SPL: 102±3dB @ 1kHz
- 1 kHz dB v/pa 的麥克風靈敏度: -40dBFS±3
- 阻抗: 32 Ohms
- 藍牙發射機功率: ~4~6dBm
- 藍牙發射調製: GFSK, 4-QDPSK, 8DPSK
- 藍牙頻率: 2.402GHz~2.48GHz
- 藍牙配對協議: HFP V1.7, A2DP V1.3, AVRCP V1.6
- 藍牙版本: 5.0
- 電池類型: GSP06 1429
- 聚合物鋰離子電池: 3.7V 200mAh
- 充電時間: 2hrs
- 音樂播放時間: 長達 20 小時 (70% 音量)

Infinity HARMAN **TRANZ 700** 無線藍牙耳機

使用者手冊

警告! 保固卡

Infinity TRANZ 700

先鋒的 HARMAN 品牌系列

JBL HARMAN

AKG HARMAN

REVEL HARMAN

harman/kardon HARMAN

mark levinson HARMAN

사용자 설명서

1. 구성품

1. TRANZ 700

2. USB 충전케이블

3. 사용자 설명서

2. 개요

1. 바턴 및 LED

사용자 설명서

2. 충전

경고: 전압이 5V를 초과하는 고속 충전기를 사용하면 충전파괴될 수 있으며, 충전기 손상되거나 심각한 화재가 발생할 수 있습니다.

3. 헤드폰 착용

4. 전원 켜기/전원 끄기

1. 헤드폰 켜기

사용자 설명서

2. 헤드폰 켜기

2.2초간 길게 누릅니다.

5. EQ 전환

이 헤드폰에는 다양한 개인화 설정을 지원하는 2개의 EQ가 탑재되어 있습니다. EQ를 전환하려면 Vol+ 및 Vol- 버튼을 동시에 길게 누릅니다.

6. 블루투스 연결

1. 처음 연결 시 전원 버튼을 2초간 길게 누르면 블루투스 모드가 켜집니다. 이 상태에서 연결할 기기에서 검색된 블루투스 장치 목록을 선택합니다.

3. Bluetooth 장치 연결하기

사용자 설명서

4. 공장 설정으로 복원하려면 전원 버튼에서 전원 버튼을 6초간 길게 누릅니다.

7. 음악

8. 전화 통화

9. 음성

Siri® or Google Now™

사용자 설명서

10. LED 표시기

헤드폰 모드	LED 상태
전원 켜기	0.2초간 깜빡임
전원 끄기	1.0초간 깜빡임
블루투스 켜기	빠르게 깜빡임
블루투스 연결됨	느리게 깜빡임
블루투스 연결 안됨	빠르게 깜빡임
전원 부족	3초간 깜빡임
충전 완료	꺼짐
충전 중	켜짐

11. 사양

- 입력 전압: 5V / 500mA
- 드라이버 크기: 32.0mm
- 동적 주파수 응답 범위: 20Hz~20kHz
- 최대 SPL: 102±3dB @ 1kHz
- 1kHz @ 1kHz의 마이크로폰 감도: -40dBFS±3
- 임피던스: 32 Ohms
- Bluetooth 송신 출력: ~4~6dBm
- Bluetooth 송신 변조: GFSK, 4-QDPSK, 8DPSK
- Bluetooth 주파수: 2.402GHz~2.48GHz
- Bluetooth 프로토콜: HFP V1.7, A2DP V1.3, AVRCP V1.6
- Bluetooth 버전: 5.0
- 리튬 이온 배터리: GSP06 1429
- 폴리머 리튬 이온 배터리: 3.7V 200mAh
- 충전 시간: 2hrs
- 음악 재생 시간: 최대 20시간(70% 볼륨)

Warning!

Headphone listening at high volume levels - particularly over extended periods of time - may damage your hearing.

- Do not drop your headphones.
- Headphones should not be exposed to dripping or splashing water.
- Do not allow your headphones to be submerged in water.
- Do not use only cleaning agents containing alcohol, ammonia, benzene, or acetone.
- If cleaning is required with a minimum amount of water or diluted mild soap, to clean the product.
- The integrated battery should not be exposed to excessive heat such as sunshine, fire or the like.

INFORMATION ON DISPOSAL FOR USERS OF WASTE ELECTRICAL & ELECTRONIC EQUIPMENT (PRIVATE HOUSEHOLD)

Your product is designed and manufactured with high quality materials and components, which can be recycled and reused.

Warning!

This symbol on the products and/or accompanying document means that used electrical and electronic products should not be mixed with general household waste. For proper treatment, recovery and recycling, please take these products to designated collection points, where they will be accepted in a special charge base. Alternatively, in some countries you may be able to return your products to your local retailer upon the purchase of an equivalent new product. Disposing of the product correctly will help to save valuable resources and prevent any potential negative effects on our health and the environment which could otherwise arise from inappropriate waste handling. Please contact your local authority for further details of your local designated collection point. Recycles may be applicable for treated disposal of the waste, in accordance with national legislation.

INFORMATION ON DISPOSAL FOR USERS OF WASTE ELECTRICAL & ELECTRONIC EQUIPMENT (PRIVATE HOUSEHOLD)

The symbol is only valid in the European Union. If you wish to discard this product, please contact your local authorities to a dealer and/or for the correct method of disposal.

警告!

長時間高音量聽取電氣及電子產品(私人住宅) 使用者之棄置須知

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

警告!

本產品之設計及製造均採用高品質材料與零件, 且可回收及重複利用。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

警告!

長時間高音量聽取電氣及電子產品(私人住宅) 使用者之棄置須知

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

警告!

本產品之設計及製造均採用高品質材料與零件, 且可回收及重複利用。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

警告!

長時間高音量聽取電氣及電子產品(私人住宅) 使用者之棄置須知

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

警告!

本產品之設計及製造均採用高品質材料與零件, 且可回收及重複利用。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

警告!

長時間高音量聽取電氣及電子產品(私人住宅) 使用者之棄置須知

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

警告!

本產品之設計及製造均採用高品質材料與零件, 且可回收及重複利用。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

Warning!

Headphone listening at high volume levels - particularly over extended periods of time - may damage your hearing.

- Do not drop your headphones.
- Headphones should not be exposed to dripping or splashing water.
- Do not allow your headphones to be submerged in water.
- Do not use only cleaning agents containing alcohol, ammonia, benzene, or acetone.
- If cleaning is required with a minimum amount of water or diluted mild soap, to clean the product.
- The integrated battery should not be exposed to excessive heat such as sunshine, fire or the like.

INFORMATION ON DISPOSAL FOR USERS OF WASTE ELECTRICAL & ELECTRONIC EQUIPMENT (PRIVATE HOUSEHOLD)

Your product is designed and manufactured with high quality materials and components, which can be recycled and reused.

Warning!

This symbol on the products and/or accompanying document means that used electrical and electronic products should not be mixed with general household waste. For proper treatment, recovery and recycling, please take these products to designated collection points, where they will be accepted in a special charge base. Alternatively, in some countries you may be able to return your products to your local retailer upon the purchase of an equivalent new product. Disposing of the product correctly will help to save valuable resources and prevent any potential negative effects on our health and the environment which could otherwise arise from inappropriate waste handling. Please contact your local authority for further details of your local designated collection point. Recycles may be applicable for treated disposal of the waste, in accordance with national legislation.

INFORMATION ON DISPOSAL FOR USERS OF WASTE ELECTRICAL & ELECTRONIC EQUIPMENT (PRIVATE HOUSEHOLD)

The symbol is only valid in the European Union. If you wish to discard this product, please contact your local authorities to a dealer and/or for the correct method of disposal.

Warning!

長時間高音量聽取電氣及電子產品(私人住宅) 使用者之棄置須知

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

警告!

本產品之設計及製造均採用高品質材料與零件, 且可回收及重複利用。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

Warning!

長時間高音量聽取電氣及電子產品(私人住宅) 使用者之棄置須知

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

警告!

本產品之設計及製造均採用高品質材料與零件, 且可回收及重複利用。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

Warning!

長時間高音量聽取電氣及電子產品(私人住宅) 使用者之棄置須知

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

警告!

本產品之設計及製造均採用高品質材料與零件, 且可回收及重複利用。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

您的產品採用可以回收再製的優質材料和先進設計和製造。

此標誌僅適用於歐洲國家。如果您想丟棄此產品, 請與您當地的經銷商或政府部門聯繫, 以獲取有關如何正確處理廢棄物的信息。

Material: 80g book paper